
Kjære nmbu studenter, jeg ønsker å jobbe for dere! 
 
Jeg er en norsk/tysk fyr på hele noe&tjue år, føtt og oppvokst her på 
østlandet. Etter et helt løp med norsk skole, og et lærerikt år i Tyskland så 
kom jeg hit til Ås. Her har jeg telt sauer, artsbestemt laver og mye annet 
som del av bilogi studiet, og det er faktisk ikke så trøtt som det høres ut.  
 
Men jeg må tilstå at det er studendemoktraitet som har gjepet meg. Først 
som en del av studenrådet bio biologi, så fakultetstyret, så studentinget og 
leder av studentrådet. Fordi det er gøy, og fordi det motiverer meg. NMBU 
er et universitet der det er gøy å være med. Det er det jeg ønsker å gjøre 
videre, AU er vervet der man kan gjøre mest for oss på NMBU. Der vi kan 
rive med og motivere folk til studie og studentliv. Å jobbe foråpnehhet og inkuldering. Miljø, klima 
og berekraft.  
 
NMBU kan bli bedre, og vi skal alltid jobbe for en bedre fremtid. Siste året var noe dritt for mange av 
oss. Vi må rette oss fremover, men også prøve å gjøre det beste ut av dagen. Samme hvem som 
vinner dette valget so ønsker jeg å være en del av det.  
Som privatperson er jeg opptat av hvor mye intersant det finnnes i verden, og elsker når folk har 
lidenskap for noe. Så jeg lar smitte av folk som snakker om på redidt eller youtube, om alt fra gamle 
kamera til at Hexagons er bestagons. Jeg liker musik, hvem gjør ikke det? 
 


